
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 20. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 146
Vil ministeren i forlængelse af UUI alm. del - svar på spm. 75 redegøre for, om det er 
hensigtsmæssigt, at oplysninger om, hvilke begrundelser/konkrete omstændigheder der 
er lagt til grund for dispensationen, ikke er registreret som metadata i sagsbehandlingssy-
stemet på en sådan måde, at oplysningerne kan udtrækkes statistisk, og vil ministeren 
sørge for, at dette registreres fremover, så Folketinget og offentligheden i fremtiden kan få 
indsigt i udøvelsen af ministeriets skønsbeføjelse i dispensationssager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjorn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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